
Technische vragen OP

Volgens berichten die ons hebben bereikt zouden in de afgelopen maanden 3 fietsen uit de 
overdekte fietsenstalling aan de Meent (zonder toezichthoudend personeel) gestolen zijn. Is 
deze informatie bij u bekend of niet? Zijn er aangiftes gedaan bij de politie van deze gestolen
fietsen? Of is dat niet gedaan?

We houden dit in de gaten omdat wij van mening zijn dat de overdekte fietsenstalling op de 
Meent beter kan worden toegerust met toezichthouders via Drechtwerk Actief, zoals dat tot 
1 januari 2022 het geval was.

Alvast dank voor uw antwoord.

Met vriendelijke groeten,

Ruud Lammers
Namens de fractie van OP.


